
Posiedzenie nr 12 
Komisja Jednostek Pomocniczych Miasta 

Rada Miejska w Łodzi 
30 września 2011 r. 

 
 

1. Rozpatrzono pismo Rady Osiedla Mileszki w sprawie Szkoły Podstawowej Nr 203. 

Komisja przyjęła stanowisko, w którym zwraca się do Prezydenta Miasta Łodzi 
o zabezpieczenie środków w budżecie Miasta Łodzi na 2012 rok, z przeznaczeniem 
na opracowanie projektu remontu budynku i budowę sali gimnastycznej przy Szkole 
Podstawowej Nr 203. 

Opinia pozytywna: „za” – 8 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 0 głosów. 

2. Rozpatrzono pismo mieszkańców Osiedla „Graniczna” w sprawie zabezpieczenia środków 
finansowych w budżecie Miasta na 2012 rok z przeznaczeniem na wykonanie placu zabaw 
w obrębie ulic Bulwarowa – Ekonomiczna – Duetowa. 

Komisja przyjęła stanowisko, w którym stwierdza, że w miarę możliwości finansowych Miasta, 
należy zwiększyć środki na inwestycje związane z wypoczynkiem i rekreacją mieszkańców, 
w tym z terenu osiedla „Graniczna”. 

Opinia pozytywna: „za” – 7 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 0 głosów. 

3. Radni wysłuchali wyjaśnień pani J. Wasilewskiej – Kłąb Zastępcy Dyrektora ds. Inwestycji 
w Zarządzie Dróg i Transportu dotyczących pisma Zarządu Osiedla Ruda w sprawie 
zabezpieczenia środków finansowych w budżecie Miasta na 2012 rok z przeznaczeniem 
na modernizację ulic na terenach Rady Osiedla Ruda. 

4. Komisja po przyjęciu zmian zaproponowanych przez Komisję Statutową Rady Miejskiej w Łodzi 
pozytywnie zaopiniowała Regulamin pracy Rady Osiedla Łagiewniki.  

Opinia pozytywna: „za” – 7 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 0 głosów. 

5. Komisja po przyjęciu zmian zaproponowanych przez Komisję Statutową Rady Miejskiej w Łodzi 
pozytywnie zaopiniowała Regulamin pracy Rady Osiedla Wzniesień Łódzkich. 

Opinia pozytywna: „za” – 7 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 0 głosów. 

6. Pani M. Krzemińska – Baranowska Zastępca Dyrektora Biura Prawnego w Departamencie 
Obsługi i Administracji przedstawiła opinię prawną w sprawie analizy istnienia przesłanek 
uzasadniających wystąpienie o zwrot do budżetu Miasta diet wypłaconych na rzecz członków 
rad osiedli. 

7. Radni wysłuchali informacji na temat realizacji zadań inwestycyjnych i remontowych 
zgłoszonych przez jednostki pomocnicze Miasta w trybie tzw. algorytmu w 2011 roku. 
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